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Geachte raadsleden, 
 
Met grote belangstelling hebben wij de bijeenkomst van de commissie ABM van 2 december j.l. 
gevolgd. Onder punt 7.9 stond de ondersteuning van ons initiatief, de vereniging De Dorpsraad 
Huizen, geagendeerd. 
De gestelde vragen en opmerkingen werden door de verantwoordelijk wethouder Maarten 
Hoelscher met verve beantwoord. Na ampele overweging hebben wij gemeend u toch vanuit onze 
eigen verantwoordelijkheid nog nader te informeren alvorens u op 16 december a.s. tot 
besluitvorming overgaat. 
 
INITIATIEF 
De vereniging is een burgerinitiatief van de Initiatiefgroep Burgerparticipatie Huizen en ontstond in 
mei 2021. Zes bewoners vanuit de wijken 1271,1272 en 1276, met een directe verbinding naar het 
Platform Bewoners Maken het Gooi. Dit platform stimuleert burgerparticipatie initiatieven in de Gooi 
en Vecht gemeenten (in Huizen werd ism de gemeente in 2020 een online congres over meervoudige 
democratie gehouden waaraan betrokken burgers, raadsleden en alle betreffende wethouders 
deelnamen). 
Wij hebben ingespeeld op de ambities die in drie coalitieaccoorden stonden geformuleerd maar die 
nog nauwelijks van de grond waren gekomen. 
Ook de recente conclusies van de Rekenkamercommissie over dit onderwerp stimuleerden ons om 
als inwoners 'een stap naar voren' te zetten. 
Vanuit lopende contacten met buurgemeenten waaronder Gooise Meren, ontstond al snel het idee 
om een brede inwonersvereniging op te richten die zich primair zou focussen op de Leefbaarheid en 
(sociale) Samenhang in/van buurten en wijken, maar niet uitsluitend. Ook het fysiek domein alsmede 
thematische onderwerpen (wonen, energietransitie etc.) kunnen nadrukkelijk worden opgepakt. 
Het mobiliseren van kennis en kunde die in de Huizer samenleving aanwezig is bij de diverse opgaven 
staat centraal. 
De vereniging als rechtsvorm is gekozen omdat die democratisch, transparant en bovendien bekend 
en vertrouwd is. 
Inmiddels is een oprichtingsbestuur actief, maar in 2022 zal door de leden op reglementaire wijze 
een definitief bestuur worden gekozen. De leden zullen natuurlijke in Huizen woonachtige personen 
zijn die zich 'om niet' kunnen aansluiten. 
Laagdrempeligheid, diversiteit en ook het betrekken van jeugd staan hoog in het vaandel. 
Daartoe zal in 2022 actief worden geworven in de buurten en wijken op basis van een 
uitgangspuntenprogramma dat de Huizers zal worden aangeboden. 
In deze oprichtingsfase zijn we doende met het inrichten van de 'achterkant' van de vereniging, alles 
wat nodig is om een goed functionerende organisatie van de grond te trekken. Een verkenning naar 
een toegankelijk online communicatieplatform vindt b.v. nu plaats. 
 
SAMENWERKING 
Van meet af aan stond ons een goede samenwerking met de gemeente voor ogen en daartoe werd 
een concept samenwerkingsovereenkomst opgesteld die nader in gaat op : 
de rolverdeling, informatieuitwisseling, communicatie, overlegstrukturen, prestaties, financiën etc. 
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De Dorpsraad Huizen krijgt een adviesrol (gevraagd en ongevraagd) op de onderwerpen waarvoor zij 
statutair is opgericht en dat is nadrukkelijk een andere rol en positie dan die van de Gemeenteraad. 
Het respecteren van de Gemeentewet is daarbij uitgangspunt. 
In eerste instantie willen wij ons nadrukkelijk richten op de buurten/wijken en de onderlinge 
verbinding waarbij een gefaseerde aanpak in pilotjaar 2022 gewenst is. Er zijn geen actief 
functionerende buurt/wijkpanels (wel VVE gerelateerde initiatieven) m.u.v. Buurtpanel 1276. 
In 2022 willen wij dan ook met 4 tot 6 wijken starten. Nog mede te selecteren op basis van criteria als 
'urgentie'. 
Dat willen wij op gestructureerde wijze aanpakken waarbij de methode van Movisie/Platform 31 mbt 
het opstellen van een buurt/wijkagenda wordt gevolgd. Deze aanpak is gebaseerd op 7 stapsgewijze 
uitgangspunten. 
Vooralsnog en in overleg met de gemeente lijkt deze buurt/wijkgerichte aanpak langs de veel 
gehanteerde CBS indeling een logische. Het is in deze fase verstandig om aansluiting te zoeken bij 
majeure gemeentelijke wijkgerichte projecten zoals groot onderhoud van 1276 in 2023, teneinde ook 
de onderlinge urgentie te verbinden. 
 
FINANCIËN en VERANTWOORDING 
M.b.t. de financiën hebben we onze benadering in drie delen gesplitst : 
. 1e Huizer Dorpscongres ( afgerond op 5 november j.l.) 
. Oprichtingskosten van de vereniging De Dorpsraad Huizen (onderweg) 
. Wijkbudgetten (indicatief) bij functionerende wijkpanels/comité's ( opstart 1/1/22) 
Bij gebrek aan ervaringscijfers in Huizen en om het wiel niet opnieuw uit te vinden hebben wij 
gekeken naar de methodiek van Gooise Meren waar dit nu 5 jaar goed functioneert. 
Een verdeling in vaste en variabele kosten per wijk werd gemaakt inclusief een vergoeding per 
wijkinwoner om tegemoet te komen aan 'schaalverschillen' per wijk. 
Periodiek overleg met de gemeente over de voortgang én financiën wordt door ons nadrukkelijk 
nagestreefd waarbij pilotjaar 2022 een jaar zal worden waarin vooral ervaring zal worden opgedaan 
en gaandeweg zal worden bijgesteld. Een toegezegd vast aanspreekpunt binnen de gemeentelijke 
organisatie is van belang om de onderlinge communicatie goed te laten verlopen. Korte lijnen en 
'leren door te doen', ook uw motto !. 
 
ANDERE INITIATIEVEN en WIJKAGENDA's 
Met ons initiatief staan wij nadrukkelijk open voor samenwerking of meer met andere partijen die 
passen bij onze doelstelling. Zo hebben wij in oktober alle BPV's aangeschreven en ons initiatief 
aangekondigd. Maar ook dat wij graag in gesprek gaan om te kijken hoe wij tenminste dubbelwerk 
kunnen voorkomen, samenwerking stimuleren en wellicht verder kunnen doorgroeien naar een 
struktuur waarin met ieders instemming personele unie's worden gevormd. Ook om effectief om te 
gaan met het schaarse vrijwilligerspotentieel. 
Een Dorpsraad met vertakkingen in de buurten/wijken waar door de inwoners gekozen 
buurt/wijkpanels/comité's hun eigen wijkagenda opstellen met de leden, zijnde de inwoners. Actief 
participerend zoals dat ook in de Omgevingswet wordt geëist. Dát staat ons voor ogen. 
In een volgende fase gaat het bestuur van de Dorpsraad bestaan uit de voorzitters van de 
buurt/wijkpanels/comité's. Onze statuten en huishoudelijk reglement voorzien nu al in zo'n 
basisstruktuur, maar is niet 'in beton gegoten'. 'Leren door te doen' is ook ons motto. 
 
CONCLUDEREND 
Wij zijn gemotiveerd om van start te gaan waarbij wij hechten aan een breed draagvlak binnen uw 
raad. Daartoe hebben wij in de aanloop met alle fracties gesproken en geconcludeerd dat er bij u 
voldoende draagvlak was om dit burgerinitiatief constructief tegemoet te treden. Wij hebben die 
'stap naar voren' nu nadrukkelijk gezet. 
Wij verzoeken u dan ook dit initiatief een kans te geven, benut de energie en geef ons de ruimte en 
het vertrouwen om met elkaar te experimenteren in 2022. 



Wij vertrouwen op een positieve besluitvorming en daarmee te mogen rekenen op uw brede steun. 
 
Met hartelijke groet, 
Namens het bestuur van De Dorpsraad Huizen, 
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